
Сенад Шепић 

Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. „Шта Савјет министара БиХ, у сарадњи са ентитетским владама, ради на развоју 

и очувању постојећих линија у путничком жељезничком саобраћају у БиХ? 

2. Какав је статус и шта се планира радити са Унском пругом у пројектима развоја 

жељезничког саобраћаја у БиХ?“ 
 


